
Referat årsmøte Nes andelsgård onsdag 5.mars 2025 
39 stemmeberettigede andelsbønder møtte opp. 

1. Innkalling godkjent (to hadde ikke fått innkalling) og sakliste godkjent 

2. Valg av møteleder: Karianne Nes, Valg av referent: Inge Nes 

3. Gjennomgang av årsberetningen (fjorårets sesong), årsberetning enstemmig vedtatt. 

4. Årsregnskap vedtatt ved akklamasjon. Gikk 1,17 kr i overskudd.  

5. Budsjett. Inge Nes presenterte forslag til budsjett. Vedtatt ved akklamasjon. Andelspris er vedtatt 

ved å følge konsumprisindeksen. Og at dette er malen for hvordan vi beregner andelspris 

framover også. Vedtatt ved akklamasjon. 

6. Ingen innkomne saker. 

7. Dyrkingsplan ved Gijs: 
40-50 forskjellige grønnsaker, mye likt som i fjor. To drivhus med tomater. Alle agurker dyrkes ute 

på friland. Sylteagurk vil folk gjerne ha, og svartkål. Ønskelig med prøvefelt med rotselleri. Visse 

ting er også etter hvert blitt litt vanskeligere å få tak i og må bestilles stadig tidligere. Årets 

produksjonsplan ble vedtatt med de endringer som framkom i møtet. 

8. Årsplan for 2025 vedtatt med innspill om forslag om utvikling av samarbeid med Inspiria. Vedtatt 

med akklamasjon. 

9. Valg- valgkomiteen Anna og Guro presenterte to nye medlemmer til kjernegruppa:  
Kjersti Beate Andersen og Wenja Ringen, de ble valgt ved akklamasjon. Kjernegruppa sesong 2025 

består i tillegg av: Dara Jutiar, Lillian Dyrnes, Marit Forsberg, Tone Christensen, Svein Angelskår, 

Lars Erik Telle, bønder Inge og Karianne Nes, og gartner.  

Valgkomite neste år: Anna Svalastog og Guro Johansen. 

Årsmøtet ble avsluttet med at Camilla Brox fortalte om sirkulær økonomi. Programkomiteen for 

Kvelder på Nes presenterte de 4 kveldene som er planlagt før sommeren. 

To andelsbønder signerer protokollen 

 

----------------------      -------------------------------- 
Aud Jensen               Lars Erik Telle 

 


